
Zápisnica č. 9 
zo zasadnutia Komisie mládeže SZĽH dňa 4. mája 2023, 10:30,  

zasadačka SZĽH, Trnavská cesta 27/B, Bratislava / aplikácia M-Teams  
 (podľa Smernice o hlasovaní per rollam a zasadnutí prostredníctvom telekomunikačných prostriedkov  

zo dňa 31.3.2020 a Štatútu Komisie mládeže SZĽH zo dňa 25.3.2021) 
 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /prítomní osobne/: pp. L. Pék, R. Konečný, R. Kompas, L. Jurík, T. Chrenko, T. Pšenka, 
M. Štrbák, R. Sýkora, R. Somík  
Členovia Komisie mládeže SZĽH /on-line M-teams/: I. Andrejkovič, J. Kužma, P. Potenga 
Prizvaní /prítomní osobne/: K. Šinkovič (ŠO SZĽH), P. Matejka (SsZĽH),  J. Budi (VsZĽH), J. Filc (Mentor MO SZĽH), R. 
Pavlikovský (VV SZĽH), P. Jonák (KR SZĽH), M. Lažo (GS SZĽH) 
Prizvaní /prítomní on-line M-Teams/: M. Novák (ZsZĽH), T. Lengyel (M-SZĽH), M. Dráb (VV SZĽH) 
Ospravedlnený /Dov/ : P. Remžík 
 
PROGRAM:  

1. Otvorenie (10:30-10:35) 
2. Zhodnotenie mládežníckych súťaží 2022/2023 HP, MŽ, SŽ, 1LD, EXD, 1LJ, EXJ + diskusia (10:35-12:15) 

 ŠO SZĽH 
 ZsZĽH 
 SsZĽH 
 VsZĽH 

3. Zhodnotenie MMSR 2023 Poprad (12:15-13:00) 
 EXD 
 SŽ „A“  
 SŽ „AA“ 
 Seminár pre mládežníckych trénerov 4 vs. 4 

4. Obed (13:00-13:30) 
5. Predbežné prihlásenie družstiev do mládežníckych súťaží SZĽH (13:30-13:45) 
6. Diskusia k nastaveniu mládežníckych súťaží v sezóne 2023/2024  (13:45-14:30) 
7. Rôzne (14:30-15:00) 
8. Záver (15:00) 

 
 
 

K bodu 1) Otvorenie 

Predseda KM privítal členov a hostí. Členov KM požiadal o prípadné doplnky k programu dnešného zasadnutia, nakoľko neboli 
žiadne, zasadnutie bude prebiehať podľa programu.  

K bodu 2) Zhodnotenie mládežníckych súťaží 2022/2023 HP, MŽ, SŽ, 1LD, EXD, 1LJ, EXJ + diskusia 

ZsZĽH 

 p. Novák –  
o kategória SŽAA - sezóna bez problémov, zo 192 zápasov sa neodohral iba jeden zápas, regionálnu súťaž 

vyhral Slovan Bratislava, ktorý išiel za ZsZĽH na finálový turnaj MMSR, kde získal titul majstra SR 
o kategória SŽA – odohrala sa dlhodobá časť každý s každým, z celkového počtu 210 zápasov sa neodohralo 5 

zápasov, na záverečný turnaj O pohár olympijských nádejí v rámci MMSR postúpili družstvá HK DUKLA 
Trenčín a HOBA Bratislava, Dukla Trenčín tento turnaj vyhrala, HOBA Bratislava skončila tretia, úspešné 
pôsobenie klubov ZsZĽH na MMSR2023, na tento turnaj sme s kolegami z regiónov vybrali každý 2 
rozhodcov, ktorí si svojim prístupom, postojom zaslúžili nomináciu, bola to pre nich odmena, osobne som sa 
tam rozhodcom venoval, zo strany rozhodcov to bolo vnímané super, ďakujem ŠO SZĽH za túto možnosť 

o kategória MŽAA - zo 192 zápasov sa neodohrali 2,  
o kategória MŽA – z 240 zápasov sa neodohralo 8,   
o HP5 – Slovan Bratislava a MHKM Skalica mali predeľovacie mantinely už od začiatku sezóny, tam sa hrali 

zápasy 4na4, na ostatných štadiónoch hra 5na5 v zmysle novej smernice, zo začiatku sezóny boli nejaké 
komplikácie v rámci smernice, ktoré sme priebežne riešili, boli podnety klubov na hru 4na4, treba sa na to 
pripraviť aj legislatívne už v predstihu, upraviť smernice apod.,  



o HP4 – odohralo sa 47 turnajov z plánovaných 50, dôvody, pre ktoré sa nestihli odohrať turnaje - ku koncu 
sezóny bola veľká chorobnosť a neboli už termíny, dostupnosť ĽP, 

o regionálna DK vydala 52 úradných správ, čo je viac ako jedno disciplinárne previnenie na jeden hrací deň, je 
to téma, ktorú riešime celú sezónu a bude potrebné ju riešiť naďalej, 

o podnety z regiónu západ – prehodnotiť postup kategórie SŽAA na MMSR, nie rotačným systémom ako 
doteraz, ale aby 2. tímy z jednotlivých regiónov odohrali kvalifikačný turnaj o jedno postupové miesto /ako 
štvrtý účastník na MMSR/, podnet z Partizánskeho – formát HP5 /počty hráčov v hre 4na4/ 

 p. Kompas – SŽAA – podľa prihlásených družstiev – nehrať s jedným súperom dvakrát /doma-vonku/, ale len jeden 
zápas /buď doma alebo vonku/ a potom rozdeliť súťaž, aby sme hrali kvalitnejšie zápasy 

 p. Chrenko – SŽAA - tréneri si pýtali viac zápasov aj nedeľných , druhé tímy SŽAA postup na MMSR buď kvalifikačný 
turnaj, alebo 6 tímov, ako mali SŽA  

 p. Pék – SŽAA – doplnkové vložené zápasy, účasť bude dobrovoľná, budeme sa tým zaoberať na aktívoch klubov 
v priebehu mesiaca jún, bude záležať hlavne na dostupnosti ľadovej plochy v jednotlivých mestách, prihlášky do 
mládežníckych súťaží budú prebiehať 1. – 19.6. a následne odhlášky do 31.6.2023, teda budeme vedieť definitívne 
počty prihlásených družstiev a budeme môcť hľadať optimálne riešenia a formáty súťaží 
 

SsZĽH 

 p. Matejka – máme za sebou prvý rok nového olympijského cyklu, implementovali sme nové zmeny 
o kategória SŽAA – odohralo sa 135 zápasov systémom 2x doma/vonku, 1x vonku/doma - do budúcna možno 

uvažovať nad formátom 2x doma, 2x vonku, len to by bolo potrebné vložiť aj nedeľné zápasy, mali sme 
nejaké kontumácie (chorobnosť, neoprávnený štart hráča, nezabezpečenie zdravotnej služby) 

o kategória SŽA – odohralo sa 224 zápasov, liga bola rozvrhnutá na základe geografického rozdelenia, vystali tu 
ekonomické i výkonnostné otázky, jedna kontumácia (neoprávnený štart hráča) 

o kategória MŽA – odohralo sa 270 zápasov, konfrontácia hráčov v Detve – preukázala sa ako oprávnená, traja 
hráči nastúpili neoprávnene, 

o HP5 – začali sme 5na5, postupne sme prechádzali na hru 4na4, 
o HP4 – nesúťažná kategória, odohrala sa celú sezónu 3na3 formou turnajov, družstvo HC Fregas Veľký Krtíš –

neabsolvovalo potrebný počet turnajov, zavádzali o dostupnosti ĽP, prípad odstúpený na DK SZĽH 
o prezentovaný dokument – prehľad vyšších trestov a disciplinárnych previnení v sezóne 2022/2023 

 p. Pšenka – pripomienky z regiónu boli najmä k ekonomickej časti súťaže – cestovanie žiakov 
 p. Jurík – sezóna prebehla v poriadku, súhlasí s pripomienkami k ekonomickej časti, pripomienka na nezmyselné 

predohrávky/dohrávky  
 p. Pék – stredoslovenský región je najviac zomknutý, kluby medzi sebou komunikujú, plánujeme predsezónne stretnutia 

v rámci regiónov – diskusia, názory všetkých  klubov, zber informácii, optimalizácia súťaže 
 

VsZĽH 

 p. Budi – v sezóne 2022/2023 bolo do súťaží VsZĽH prihlásených 16 klubov, 94 družstiev 
o kategória SŽAA – odohralo sa 125 zápasov, víťaz regionálnej časti – družstvo HK ŠKP Poprad, ako víťaz 

regionálnej časti,  sa zúčastnilo na finálovom turnaji MMSR, kde obsadilo konečné druhé miesto 
o kategória SŽA –  14 tímov rozdelených na dve skupiny, 25-26 zápasov, základná časť a nadstavbová časť, 

skontumovaný bol jeden zápas, tímy HK ŠKP Poprad a HC Košice postúpili na finálový turnaj Olympijských 
nádejí v rámci MMSR,  

o kategória MŽAA - odohralo sa 180 zápasov 
o kategória MŽA -  17 tímov, 25-29 zápasov, odohraté všetky zápasy podľa rozlosovania, 
o kategória HP5 – 15 tímov rozdelených do troch skupín, po 16 zápasov, skontumovaný jeden zápas z dôvodu 

nenastúpenia družstva na zápas,  
o kategória HP4 – 20 tímov rozdelených do štyroch skupín, každý tím usporiadal jeden turnaj   
o regionálna DK – neoprávnené štarty, porušenia SP, bitka po ukončení zápasu, vyzdvihol by som zápas Gelnica 

vs. Bardejov – do bitky sa zapojili aj rodičia 
 p. Pék – prišla nám správa z PZ SR v Bardejove, prosba o súčinnosť, rieši sa to v priestupkovom konaní, prišlo tam 

k napadnutiu maloletého zo strany rodiča 
 p. Budi – rozprávali sme sa aj s p. Bednárikom – BM SZĽH – na políciu to už nahlásené bolo od strany rodičov, sme 

pripravení spolupracovať 
 p. Kužma – žiacke turnaje sme od polovice sezóny hrať na polku ihriska, 7 klubov už malo predeľovacie mantinely, 

organizovali sme si vlastnú súťaž HP3, kde bolo prihlásených 8 družstiev, Gelnica dohrala od konca roka 2022 na 
ihriskách súperov pretože nemali ĽP  

 p. Potenga – problém delegovania lekárov na zápasy, zvýšili im mzdy - navýšenie paušálu na zápas, očakávam problém 
 

Hodnotenie mládežníckych súťaží z pozície KR SZĽH – Peter Jonák  

 p. Jonák – v rámci SZĽH je problém s kvantitou a kvalitou rozhodcov, na EXJ a EXD sa snažíme dávať rozhodcov 
z najvyšších možných súťaží, problém nám robí zmena termínov zápasov, KR musí vytvoriť systém náboru rozhodcov, 
apel na disciplínu a dodržiavanie pravidiel – hlavne ku koncu sezóny,  



o MMSR  - turnaj obsadený extraligovými rozhodcami nakoľko išlo o vrchol sezóny, kvalitní rozhodcovia, 
tréneri v zápasoch nereagovali na výzvy rozhodcov, 

o kontakt a spolupráca s regionálnym manažérom M. Hudecom, plánuje stretnutie zástupcov klubov v rámci 
Bratislavy, prišiel by som aj ja, stretnutie hráčov a trénerov / prípadne aj rodičov /, kde by sme apelovali na 
aspekty hokeja, aj z pohľadu pravidiel, ale hlavne z pohľadu správania sa – vzťahy rozhodca vs tréner, 
rozhodca vs hráči – pre mladších hráčov skôr ľudská stránka plus pravidlá, pre starších hráčov už pôjdeme 
detailnejšie do pravidiel ľadového hokeja 

o problém nie je v neznalosti pravidiel, ale v správaní sa účastníkov zápasu   
 

 p. Filc – chceme, aby hokej aj v dnešnej dobe bol príkladným prostredím pre mladého človeka, je nemysliteľné, že 
šéftréner mládeže odmietne výzvu rozhodcu 

 
 p. Pšenka – otázka využitia rozhodcov v rámci klubov, v prípravnom období na prednáška trénerov, vedúcich atď 

 
 p. Jonák – doteraz to bolo dobrovoľné, mám skúsenosť, že mi klub zavolal a dohodli sme si prednášku, ale toto nie je 

riešenie, mali by sme prejsť na systematickú prácu – podnet by mal prísť z klubu, prípadne zväzu, nie od rozhodcu, 
extraligoví rozhodcovia – edukácia, výchova kolegov, hráčov, klubových funkcionárov 

 

 p. Pšenka – zakomponovať do zmluvy na podporu trénerov od zväzu povinnosť absolvovania takéhoto školenia 
 

 p. Jonák – KR SZĽH vytvorí jednotnú prezentáciu, materiály, ostatné otázky už individuálne na jednotlivých školeniach  
 

 p. Lažo – kampaň cez marketing, pripravujeme webinár rozhodcov so  šéftrénermi mládeže 
 

 p. Somík – ak chceme niečo naštartovať, som najskôr za osobné stretnutie, časom možno aj online, ale aspoň prvú 
sezónu nech sú tréneri a hráči osobne prítomní, neskôr webináre na doplňujúce informácie  

 
 p. Jonák – posudzovanie hry telom  - rozdiel v posudzovaní v kategórii junior a v kategórii žiaci, musí sa to odlišovať, 

potrebujeme súčinnosť trénera, aby to dokázal hráčom vysvetliť  
 

 p. Filc – kluby, ktoré majú menej hráčov majú veľký počet ostaršených, otázka aké podmienky spĺňa klub prihlásený do 
súťaže; riešenie v rámci nedostatku rozhodcov – doškoliť trénerov prípraviek a využiť ich ako rozhodcov, následne 
rozhodcovia môžu byť využití vo vyššej kategórii,  

 
 p. Jonák – spadá to pod regionálne zväzy, vieme im dať odporúčanie  

 
 p. Pék – musíme sa zjednotiť KR SZĽH a regionálne KR a nastaviť si jasné jednotné pravidlá  

 
 p. Kompas –  pred každou sezónou si prizveme extraligového rozhodcu na výklad úprav pravidiel, hlavne pre kategórie 

junior a dorast  
 

 p. .Chrenko – apeloval na rozhodcov aby boli jednotní – v jednom zápase sú fauly posudzované inak, musia pískať 
rovnako za akéhokoľvek stavu; musím pochváliť výkony rozhodcov na MMSR kategórie Dorast, pískali výborne, bolo 
to fair play,  

 
 p. Pék – je potrebné nastaviť úroveň tak, že sa bude pískať všetko za akéhokoľvek stavu, nastaviť to aj na regiónoch 

rovnako, jednotnosť 
 

 p. Jonák – IIHF skúšala hru „zero tolerance“ ale zistili, že to nefunguje, zabíja to hru, ustupujú z toho, nebol tam cit pre 
hru, aktuálny trend je „feel the game, hockey IQ“ hodnotenie IIHF je nemerateľná veličina, individuálne posudzovanie  

 
 p. Pék – na semináre manažérov mládeže budú prizvaní rozhodcovia + RI + RM, KR SZĽH pripraví jednotné materiály 

pre jednotlivé súťaže (intenzita a posudzovanie zákrokov apod.)  
 

 p. Laifer –  za sezónu v žiackych súťažiach bolo udelených 36 TH, juniori a dorast 40 TH, minulú sezónu mali žiaci 
16TH, juniori dorast 38 TH, táto sezóna u žiakov obrovský nárast,  

 
 p. Pék – návrh úpravy limitu po udelení VT  pre stopku na ďalší zápas – 2 alebo 3 VT v žiackych kategóriách tak, ako to 

funguje na turnajoch  
 

 p. Sýkora – bolo to tak na turnajoch mládežníckych reprezentácii, ak dostal hráč VT, automaticky ďalší zápas nehral 
 

 p. Lažo – musíme sa do toho zapojiť všetci, zachytiť tento problém širokospektrálne  
 

 p. Pšenka – vyrušuje ma komunikácia hráčov s rozhodcami v zápase, je to neprimerané 



 
 p. Jonák – komunikácia je samostatná téma – zásady komunikácie boli zaslané aj na kluby - hráč vs rozhodca, tréner vs 

rozhodca 
 

 p. Konečný – tento materiál bol zaslaný  klubom na pripomienkovanie, žiadna pripomienka neprišla, semináre 
manažérov mládeže plus juniori, dorast, regióny nech si dohodnú nižšie kategórie 

 
ŠO SZĽH  

EXJ 

 p. Pék – prezentovaný sumár zápasov, tabuľky, súťaž sa odohrala v jednom bloku bez prerušenia reprezentačnou 
prestávkou, minimum priestupkov a sankcii, žiaden zápas nebol kontumovaný, súťaž na vysokej úrovni, termínovník 
dodržaný na 99%, minimálne odložených zápasov, dobre nastavené a odkomunikované s klubmi, takto chceme 
pokračovať, baráž – Liptovský Mikuláš získal extraligovú príslušnosť a nahradí MHA Martin  

1LJ 

 p. Pék – prezentovaný sumár zápasov, tabuľky, nie šťastné rozdelenie súťaže na 3 časti, prihliadali sme na názor klubov, 
ktoré sa priklonili k ekonomickému modelu troch skupín, do budúceho roka zrejme zmena na dve skupiny,   

 p. Kompas – na jednej strane chceme hrať ekonomicky, a potom nás to nebaví, chápem ekonomickú časť, ale nie je 
šťastné dávať rozhodovať klubom, som za rozdelenie do dvoch skupín 

 p. Pšenka – nastane problém v rozdelení – tri družstvá z východu  
 p. Pék – bude opäť nárast prihlásených družstiev do 1LJ 
 p. Filc – pre viaceré kluby to je už hobby hokej, hráči končia s hokejom, veľké financie, nenútiť ich do ďalších zápasov, 

kto chce a môže si to dovoliť, nech odohrá viac zápasov, bola by škoda, keby sme zmenou modelu súťaže prišli o tímy – 
treba to komunikovať s klubmi  

 p. Pék – možnosť skrátiť základnú časť, potom nadstavba  
 p. Filc – smerom hore spravíš model, smerom dolu to zostane nezaujímavé 
 p. Kompas – mali sme prípravné zápasy pred sezónou, po sezóne sme sa ešte dohodli so Slovanom a objem bol akurát, 

niektorých hráčov sme využívali v extralige  
 p. Filc – navyšovanie zápasov pre všetkých nie je adekvátne riešenie, možno podobný formát ako v SŽAA – dobrovoľné 

zápasy navyše  
 

EXD 

 p. Pék – prezentovaný sumár zápasov, tabuľky, zvažoval by som neprenášať všetky body zo ZČ do nadstavby, aby bola 
vyrovnanejšia, playout – veľmi dobré ohlasy z klubov 1LD, bolo to zaujímavé až do konca, prinieslo to kvalitné zápasy, 
v tomto formáte by sme pokračovali aj do budúcej sezóny 

 p. Pšenka – pozitívne hodnotenia baráže  
 

1LD 

 p. Pék - prezentovaný sumár zápasov, tabuľky,  
 bez pripomienok 

 
K bodu 3) Zhodnotenie MMSR 2023 Poprad 

 
 p. Konečný – v kategórii SŽAA bolo udelených 430 trestných minút, reakcia okolia – trénerov, rodičov, funkcionárov, 

hráčov; to ako reagovali tréneri, to opakovali aj deti, nesmieme dopustiť aby sa zopakovalo takéto tragické vyvrcholenie 
sezóny ako bolo teraz, už sa konečne dajme do roboty  

 
 p. Štrbák – spúšťač bol v prvej tretine, emócie striedačiek,  

 
 p. Pék – záverečný ceremoniál – pískanie tribún počas odovzdávania medailí  

 
 p. Pšenka – dotaz od VLCI Žilina – opodstatnenie nasadzovania hráčov, ktorí hrali celú sezónu vo vyššej kategórii 

 
 p. Chrenko -  nevidím problém, aby deviatak išiel hrať za SŽAA, vadia mi overage hráči, ktorí hrali extraligu a išiel hrať 

na MMSR za dorast, kategória dorast mala konečne dobrý streaming, poukázal na neúčasť reprezentačných trénerov  
 

 p. Pék – nezáujem okolia, trénerov z klubov, reprezentácie  
 



 p. Konečný – apel na funkciu podujatia – napr. pre reprezentačných trénerov, dlhodobo avizujeme akú pridanú hodnotu 
majú mať MMSR – v prvom rade sú to mladí ľudia, mrzí ma, že nie všetky kluby toto pochopili túto pridanú hodnotu, 
dehonestácia manažmentu 

 
 p. Filc – webinár je lacnejší, šetrí čas, nie je tam spätná väzba štrukturalizovaná, potrebujeme s ľuďmi diskutovať, 

komunikovať  
 

 p. Kompas – keď na klub pozvánka, tréner musí byť uvoľnený z tréningového procesu, aby sa zúčastnil seminárov 
osobne, nie webinár 

 
 p. Štrbák – doplnkový zápas HP5 v hre 4na4 v rámci MMSR23 -  prezentácia, zdôvodnené štúdie zo sveta, prečo sme sa 

rozhodli zmeniť súťaže HP5, HP4, následne bola praktická ukážka, nebolo veľa otázok, M. Handzuš sa pýtal, či to 
budeme robiť aj v kategórii MŽA – Švédi posunuli tento formát až do U12, spätná väzba bola pozitívna 

 
 p. Somík – dobrá spätná väzba od trénerov, dobre pripravená štúdia, v zápase to bolo super vidieť, tréneri majú záujem 

o naše prezentované materiály, chcú to prezentovať na klube, rodičom – najmä rodičom, prečo sa to robí, budeme 
súčinní aj na rodičovských združeniach ak bude záujem, pekná spätná väzba od detí, ktoré priamo hrali, chlapec 
rodičom sám povedal, že už nechce hrať 5na5 ale 4na4 

 
 p. Pšenka – úprava hracieho času, rovnako HP4 ako HP5 

 
 p. Štrbák – pravidlá sú v takom štádiu, že hra je v podstate voľná, riadime iba čas 60sek, rozhodca tam vstupuje málo, 

naučili sa reagovať na tie deti, ak posunieme čas o 4 minúty, nehrá to veľkú rolu a bude to prospešné pre chlapcov – ak 
si to klub môže dovoliť v rámci dostupnosti ĽP – som za  

 
 p. Pék – smernicu budeme robiť flexibilnejšie, ohraničený čas od-do a bude na dohode klubov  

 
 p. Laifer – máme pripravené úpravy v IS, chceme zjednodušiť turnaje prípraviek – pred prvým zápasom sa prezentujú 

všetky družstvá turnaja, vyplní sa iba jedna súpiska pre celý turnaj, následne sa budú vypĺňať už len výsledky 
jednotlivých zápasov, zjednoduší sa aj práca štatistikov, celý turnaj bude akoby jeden zápas; máme záujem definovať 
v IS „dvoj časťový“ zápas, aby tam nesvietila tretia tretina – ľadový hokej, minihokej, dvojpolčasový hokej – príprava, 
turnaje prípraviek  
 
 

K bodu 5) Predbežné prihlásenie družstiev do mládežníckych súťaží SZĽH  

 p. Pék – predbežné žiadosti, MŠHK mládež Prievidza žiada výnimku za rovnakých podmienok ako minulú sezónu – 
opäť žiadosť k VV SZĽH  

 p. Pavlikovský -  prerokovávané na VV SZĽH, ten to odstúpil na KM SZĽH, nech sa vyjadrí, spätná väzba s ich účasťou 
v súťaži bola pozitívna 

 p. Pék – odozva pozitívna, vyhrali svoju časť, nemohli postúpiť ďalej, boli spestrením, čakáme na oficiálnu žiadosť 
z klubu; záujem ukrajinských a poľských družstiev prihlásiť sa do našich žiackych súťaží, ak prídu žiadosti, budeme 
mať podmienku, aby sa všetky zápasy odohrali na území SR 

 p. Budi – vysvetlili sme im podmienky, možno preto nebola spätná väzba, že nesúhlasili s podmienkami  
 p. Pavlikovský – zistím podmienky od Prievidze, majú zistené všetky podmienky čo sa týka príspevkov na ukrajinských 

hráčov 
 p. Kužma – MŠVVaŠ dáva na školy na ukrajinské deti mesačne 200€ na dieťa, školy vypĺňajú formuláre, čo sa týka 

športu nie je nič – my v klube máme 9 hráčov z Ukrajiny, získal som si na nich prostriedky cez mimovládne neziskové 
organizácie, moja vlastná iniciatíva  

 p. Filc – požiadavka VV SZĽH, aby sa zaoberal otázkou ukrajinských hráčov v našich súťažiach do ďalších sezón 
 p. Pék – žiadatelia o divokú kartu  
 p. Kužma – na východe o 13 družstiev mládežníckych viac, veľmi ma to teší,  
 

K bodu 6) Diskusia k nastaveniu mládežníckych súťaží v sezóne 2023/2024 

 p. Pšenka – v minulosti sme otvorili tému zrušenie over-age hráčov v žiackych kategóriách /výnimkou len výkonnostný 
dôvod, kedysi to tak bolo, teraz je to už automaticky, akýkoľvek hráč môže nastupovať ako overage/; vrátiť do SP 
SZĽH,  aby hráč v predohrávke nemohol nastúpiť už v tom istom kole za iný tím  

 p. Kompas – bolo to zrušené v rámci covid-u vo výnimočnej situácii, som za vrátenie tejto podmienky 
 p. Jurík – overage hráč je na posúdení RI, musí vedieť odhadnúť úroveň, nemôže byť dôvod overage, že sa už nezmestí 

do kádra svojej kategórie, musí to byť tak, že výkonnostne na to naozaj nemá 
 p. Kompas – keď klub nemá kam dať hráča, nech ho dá na hosťovanie do iného klubu, niektorí hráči u nás trénujú 

a zápasy hrajú za Dubnicu 
 p. Filc – navrhujem zrušiť úplne overage zo 6HT do 5HT  a tiež z 8HT do 7HT  



 p. Somík – povinnosť klubu mať na zápas 10+1 hráčov svojej kategórie, „over age“ až ďalší navyše - neráta sa do počtu 
10+1 nevyhnutých na zápas, niektoré výnimky sú oprávnené, chlapci začali hrať hokej v 5 triede, nemôže hrať 
s rovesníkmi; prípadne podmienka, ak hráč nastúpi za 6HT na dva zápasy a viac, nemôže už v 5HT nastúpiť ako 
overage 

 p. Chrenko – ak nebol registrovaný v HP3 a HP4, môže dostať výnimku – výkonnostné dôvody, začal neskôr s hokejom 
 p. Kompas – súhlasím, aby hráč z 8HT nemohol ísť do 7HT 
 p. Filc – v 7HT sa hrá bezkontaktne, v 8HT sa hrá do tela, úplne iná hra,  
 diskusia: ak hráč odohrá vo vyššej kategórii viac ako 3 zápasy, nemôže ísť nižšie ako over age  
 p. Laifer – prípad Košice – pred 7 rokmi pri prvotnej registrácii zadali hráčovi zle triedu, navštevuje nižší ročník ZŠ, 

vekovo dorastenec navštevuje 9.ročník ZŠ - povinnosť protokolu ak nenavštevuje ročník, ktorý prislúcha jemu roku 
narodenia, tento hráč ho nemá v IS SZĽH zadaný 

 p. Pék – Košice trénujú na „Účka“, nie podľa školského ročníka ako máme nastavený systém 
 p. Laifer – nemôžeme uhýbať Košiciam, ktoré si idú inou cestou, ktorá nie je kompatibilná s nastavením SZĽH 
 p. Kompas – návrh na samostatný SP SZĽH pre mládež; hráči, ktorí nastúpili za mužov, za juniorku, nech už nehrajú za 

dorast – obmedzenie na 20 zápasov, ale ak nastúpi za mužov, už za dorast nie 
 p. Somík – dať von info čo sa týka žiackych súťaží čo najskôr, aby s tým kluby počítali  
 

K bodu 7) Rôzne 

 p. Kompas – optimalizácia ĽP -  s HP5 by cestovala aj HP4, ak by kluby mali priestor ĽP 
 p. Pavlikovský – ukrajinskí hráči v MŠHK mládež Prievidza – kategória dorast – 14 hráčov, kategória junior – 7+1 – nie 

sú vytvorené systémové nástroje na príspevok, zohnali sponzorov vyslovene iba na hráčov z Ukrajiny, našli peniaze na 
pokrytie nákladov, 

 p. Laifer – boli s nimi problémy technické, administratívne – pred zápasom súpisky, vedúci družstva nevedel po 
slovensky, používali nesprávne tlačivá, nedalo sa s nimi dohovoriť  

 p. Pavlikovský – dať im to do podmienok, ktoré musia dodržať, aby mali vždy v rámci RT slovensky hovoriaceho člena 
 p. Pék – žiada podrobné podmienky, keď žiadajú o výnimku v dvoch kategóriách, presné fungovanie, či rozširujú 

zoznam hráčov, alebo zostáva rovnaký ako minulú sezónu 
 p. Kompas – vrátiť sa k tomu, aby v jednom kole nemohli nastúpiť hráči za dva tímy predohrávka/dohrávka 
 p. Chrenko – zamietnuť v žiakoch, ale dorast a juniorku by som neriešil, to by som nechal  
 p. Laifer – výnimky sa riešili kvôli covidu, už to tak zostalo  
 p. Pék – prestupový termín pre všetky mládežnícke kategórie rovnaký  
 p. Laifer – nepredpokladá žiadne zmeny v IIHF prestupovom poriadku, od juniorky dolu zmeniť prestupový termín 15.1 
 /príchody do mládeže do 15.1. aj zo zahraničia/ 
 

 

V Bratislave, 4. mája 2023  

 

 

Poverená vyhotovením:  K. Šinkovič v.r. /ŠO SZĽH/  

 

Za správnosť:   L. Pék v.r. /predseda KM SZĽH/  

 

Overili: zúčastnení členovia KM SZĽH  

 

Príloha: dľa textu sú evidované a archivované na SZĽH 

 

 

 


